



NEFFUL HONG KONG LTD

妮芙露香港有限公司

6/F, Energy Plaza, 92 Granville Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon

T: (852) 2833 5899 F: (852) 2838 2858 W: www.nefful.com.hk E: cs@nefful.com.hk

NEFFUL INTERNATIONAL ANNUAL INCENTIVE TRIP 2024

2024年度妮芙露國際海外獎勵旅遊

DISTRIBUTOR NO. | 直銷商編號: _____

DEAR | 親愛的: MR / MS _____

AWARD | 獎項: Nefful Hong Kong 20th Annual Awards Achievers

妮芙露香港20週年年度得獎者 (2024)

You are cordially invited to Nefful International's 6 Days 5 Nights trip to to Prague in October 2025 |

妮芙露國際誠意邀請您參與2025年10月舉辦「2024年度妮芙露國際海外獎勵旅遊--6天5夜布拉格」

For Individual Distributorship | 個人會籍: Will you be attending this event? | 您是否會參加這次活動?

Yes | 會參加 No | 不參加

For Spouse Joint Distributorship | 夫妻合併會籍: Will you be attending this event? | 您是否會參加這次活動?

Self Attending | 自己參加 Attending with my spouse | 攜伴參加 No | 不參加

- Please reply to Customer Service team by **25 January 2025** to facilitate us in the arrangement for the trip.
請填寫上述回函並於**2025年1月25日**或以前，提交給公司客戶服務部以方便我們安排行程。
- For Accompanying Spouse who is participating with the Preferential Rate, please fill in your payment information.
攜伴出席者，欲以優惠價參加此活動，請填寫付款資料。
- Participant are required to fill in your personal information, read through the Terms and Conditions and provide a copy of your **VALID** passport.

ANNUAL AWARDS 年度獎項 (2024.01-2024.12)	AIR TICKETS SUBSIDY 機票補助額	
NET 超級領袖	Business Class 商務艙招待 (fully subsidized 全額招待)	○
Hall of Fame 名人堂 / Decamillion Master Performance Award - Noir Brilliance 黑耀千萬業績獎	Economy Class 經濟艙招待 (fully subsidized 全額招待)	○
Decamillion Master Performance Award - Diamond Brilliance 鑽耀千萬業績獎	HK\$3,200	○
Decamillion Master Performance Award - Gold Brilliance 金耀千萬業績獎	HK\$2,400	○
Decamillion Master Performance Award - Silver Brilliance 銀耀千萬業績獎	HK\$1,800	○
Decamillion Master Performance Award - Bronze Brilliance 銅耀千萬業績獎	HK\$1,200	○

PERSONAL INFORMATION 個人資料	
Dietary Requirement 餐食選擇 Once selected, no changes is allowed 一旦選定，行程中即無法更換	
Participant Name 參加者姓名 <input type="checkbox"/> Standard Meal 葷食 <input type="checkbox"/> Vegetarian 素食	Any allergies or special dietary requirement, please specify 如有對食物過敏或有特別飲食要求，請列出
Participant Name 參加者姓名 <input type="checkbox"/> Standard Meal 葷食 <input type="checkbox"/> Vegetarian 素食	Any allergies or special dietary requirement, please specify 如有對食物過敏或有特別飲食要求，請列出

Emergency Contact Person 緊急聯絡人姓名	Mobile Phone No. 手機號碼
------------------------------------	-------------------------

TERMS AND CONDITIONS | 條件與規則

- The entitlement for this trip is non-transferable. The trip shall be deemed as forfeited if achievers are unable to attend.
獎勵名額不得轉讓，無法如期參加者，則視為自動放棄。
- Couples who are registered under a Joint-Distributorship account will only be entitled to one placement for the trip, the accompanying spouse can join at a preferential rate of HK\$20,650.
夫妻合併者僅1位能獲招待資格，另1位得以優惠價 (HK\$20,650) 參加。
- The spouse of an invited AGM, holding an Individual account with the AGM pin title, is eligible to join at a preferential rate of HK\$26,500.
受邀區總可邀其配偶 (限區總聘階) 同行，並得以優惠價 (HK\$26,500) 參加。
- Achievers who are interested in joining the trip are required to submit their registration form (Link) to the Customer Service team by 25 January 2025 via email or by hand.
有意參加活動者請按此連結：[連結]，則可下載報名表，敬請自行列印表單後填寫完成，並請將報名表正本於2025年1月25日前郵寄或繳交至公司-客戶服務部收；或於2025年1月28日前，親赴公司現場填寫報名表。
- Participants are required to apply for the visa before departure date at their own cost, if applicable.
如為必要，報名參加者請於在出發前，自行辦理完成旅行簽證之申請。
- Travel insurance is not included in the travel package. Participants are strongly encouraged to purchase their own personal travel insurance. The company will not be held responsible for any illness or disease contracted by participants during the trip.
旅行保險不包含在旅行配套中，建議參加者自行投保個人旅遊險。若參加者於旅遊途中感染任何疾病或生病，公司將不承擔任何責任。
- The company will have the discretion to decide on all necessary travel arrangements such as departure time, allocation of accommodation, meals and itinerary.
旅程中之行程安排，如出發時間、住宿房間分配、餐飲等皆由公司統一安排。
- Accommodation is based on twin-sharing. Request for single room occupancy must be made upon registration, chargeable at HK\$2,100 per night. Once the request is approved, no refund will be allowed.
住宿房間採二人一室。欲預訂單人房者，須於報名時即提出申請，並支付升等差額：每晚HK\$2,100，凡提出申請即不得取消、不得要求退款或做任何異動。
- Special meals and dietary requirements are subject to availability by the airlines/hotels. Do note that there are no halal meals on tour.
針對有特殊餐食需求者，將依照航空公司或飯店所能提供之餐食選項供餐。同時提醒您，本次旅程恕無提供清真餐 (halal meals)。
- Meal selections during the trip cannot be changed unless there are valid medical reasons.
行程中的餐點選擇不得更改，除非有正當的醫療理由。
- To ensure safety of everyone, participants are advised to comply with the instructions specified by the company at all time. Nefful International will not be responsible for any loss of personal belongings or accidents that may occur during the trip.
於旅遊期間，為了確保安全，參加者須遵守公司要求，並請勿任意離團；若為個人因素，途中發生任何物品遺失或其它意外，公司恕不承擔任何責任。
- Requests for travel period extensions are at the individual's discretion, and the company will not be responsible for any extended trips.
公司恕不受理任何行程延期之要求。
- All cost, inclusive of transportation and accommodation will not be allowed for cash refund or exchange for other transportation and accommodation reimbursement even if it is not fully expended.
本行程所包含之交通、食宿等費用，全部或部分未使用不得請求退費或賠償，亦不得要求兌換現金或其他替代之交通、食宿等方式。
- Withdrawal or changes will not be allowed once registration is submitted. A penalty fee of HK\$29,500 will be charged for no-show.
本活動經確認報名成功後，不得取消或作任何更改；若最終無法出席，將需支付HK\$29,500作為未出席費。
- In the event that a participant fails to attend on time or leaves the group without authorization due to personal reasons, the company will not issue any refunds and reserves the right to charge a penalty fee of HK\$11,800 to cover the difference in event costs.
如因個人因素未能準時出席或私自脫隊，公司恕不受理退費事宜，且將收取本次活動之差額費用HK\$11,800。
- Achievers of Decamillion Master Performance Award - Noir Brilliance & above may select their own flight timing instead of the recommended flight timing by the company, however, if the air fare is higher than the recommended flight, participants will be required to top-up the price difference. Participants are also required to inform the company on the preferred flight schedule before 28 January 2025.
獲得黑耀千萬業績獎 (含) 以上之得獎者，可另行選擇公司原指定航空公司之其他航班時間，然因此超過公司原預訂航班機票價格時，參加者須補足價差金額，且請於2025年1月25日前告知公司出發日期。

- I have read, understood and agree to the terms and conditions. 本人已閱讀、理解並同意所規定的條款及細則。
參加者須自行安排機票和機場接送。
18. Nefful Hong Kong reserves the right to amend the trip itinerary without prior notice.

Signature of Achiever | 得獎者簽名

Date | 日期

Staff In-Charge | 經辦人

PAYMENT METHOD | 支付方式

Cash | 現金 NETS Credit Card (Onsite) | 現場刷卡 Credit Card (Fax/Email) | 傳真刷卡

PAYMENT INFORMATION | 付款內容

CARDHOLDER MUST BE A DISTRIBUTOR OF NEFFUL INTERNATIONAL | 持卡人須是妮芙露國際直銷商

NAME OF CARDHOLDER

持卡人姓名

DISTRIBUTOR NO.

持卡人編號

16-DIGIT CARD NO.

信用卡號 (16碼)

<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	-	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	-	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	---	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	---	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------	----------------------

VALID THRU

有效期限 (MM/YY)

<input type="text"/>	<input type="text"/>	/	<input type="text"/>	<input type="text"/>
----------------------	----------------------	---	----------------------	----------------------

AUTHORIZED AMOUNT

授權付款金額 (\$)

SIGNATURE OF CARDHOLDER

持卡人簽名

* Fraudulent use of credit card is a serious offence, offenders will be penalized for imprisonment or fine if found guilty. | 信用卡盜用為嚴重罪行，違法者可能面臨有期徒刑、拘役或罰金之處罰。

* All personal particulars are kept confidential. | 所有個人資料均保密。

VER.2024.12